
Folketingets Sundhedsudvalg har den 4. september 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
727 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Christmas-Møller (UFG).

Spørgsmål nr. 727:
’I forlængelse af ministerens tilsagn under besvarelsen af samrådsspørgsmål AM ons-
dag den 2. september 2009 om, at sende en plan over udmøntningen af kronikerpuljen 
oplyste ministeren, at han ville indkalde til en drøftelse af mulige løsninger, indenfor 
den specialiserede rehabilitering/genoptræning, herunder af muligheden for en midlerti-
dig plan i tiden der går før en endelig løsning kan være fundet. Ministeren bedes oplyse 
hvornår han agter at indkalde til et sådant møde.’

Svar:
Der nedsættes nu en arbejdsgruppe, som skal se på, hvordan de foreningsejede special-
sygehuse kan indplaceres i sundhedstilbuddene, således at der ikke opstår uklarhed 
over, hvilken myndighed der er ansvarlig for at tilbyde de ydelser, som leveres af de 
foreningsejede specialsygehuse, til de berettigede patientgrupper. 

Det er planen, at arbejdsgruppen skal afrapportere inden 1. december 2009. Denne af-
rapportering kan herefter danne baggrund for en politisk drøftelse, som jeg vil indkalde 
til, hurtigst muligt efter afrapporteringen. 
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